
1. Uitwisselingsforum/brainstorm door DB
a. Over het huidig huishoudelijk reglement voor de gemeentelijke infrastructuren

i. Info: Je vindt dit reglement via 
https://www.hoeilaart.be/sites/default/files/media/16122015-
pt06_verhuurreglement_gemeentelijke_infrastructuur-
reglement_verhuur_gemeentelijke_infrastructuur_2015_12_08-
gezienengoedgekeurd.pdf Graag hebben we dat jullie dit op voorhand eens 
kritisch bekijken, want vanaf een nieuw sport-en jeugdcentrum in 2019 zal dit 
reglement moeten aangepast worden

ii.Doel: Eerste ideeën voor nieuw reglement, feedback op huidig reglement als 
eerste start naar een nieuw reglement in 2019 

iii.Formaat: Bespreking in groepjes gedurende 10’ – verslag 10’

https://www.hoeilaart.be/sites/default/files/media/16122015-pt06_verhuurreglement_gemeentelijke_infrastructuur-reglement_verhuur_gemeentelijke_infrastructuur_2015_12_08-gezienengoedgekeurd.pdf


Er worden 10 voorstellen gedaan uit het huidige reglement of uit de huidige

gang van zaken, de Algemene Vergadering beslist het over volgende 4 topics

te hebben, hiervoor werd gestemd:

5 stemmen: De huidige tarieven van de sporthal zijn correct. Voor de nieuwe zalen (dans, polyvalent, dojo) 

kunnen de tarieven van de spiegelzaal en mattenzaal gebruikt worden.

5 stemmen: Bij twee sportverenigingen uit dezelfde categorie die eenzelfde uur aanvragen gaat de voorrang 

naar de club die dat uur het voorgaande jaar had

4 stemmen: De overeenkomst over de voetbalinfrastructuur tussen de gemeente en ERCH en over de 

tennisinfrastructuur tussen de gemeente en TC Jonge Wingerd is iets tussen hen en moet niet besproken worden 

op de sportraad

4 stemmen: Een sportvereniging uit een andere Druivenstreek-gemeente moet meer betalen dan een 

sportverenigingen uit eigen gemeente



Volgende 6 topics kregen niet voldoende stemmen: 

2 stemmen: Indien een vereniging uit categorie A of B een weekend de grote zaal van de sporthal wil huren, 

kost dit 12 euro/uur. Indien een vereniging uit categorie A of B een weekend de grote zaal en cafétaria van het 

GC Felix Sohie wil huren, betalen zij 20 of 70 euro naargelang activiteit. Indien een vereniging een weekend het 

parkpaviljoen wil huren, betalen zij 60 euro. Indien zij JC Koldam willen huren betalen zij 35 euro.

1 stem: De groepen en volgorde van voorrang van categorieën van de infrastructuur zijn goed

1 stem: Elke vereniging uit groep A of B heeft het recht om één keer per jaar de grote zaal op te eisen voor een 

sportmanifestatie indien aangevraagd vóór 15 mei.

1 stem: Iemand die komt douchen zonder de infrastructuur gebruikt te hebben, maar die bvb is gaan 

mountainbiken moet niet betalen voor een douche

1 stem: De clubs worden om de twee maanden gefactureerd

0 stemmen:

Een club die verantwoordelijkheid neemt door bvb de sporthal zelf te openen en te sluiten mag daarvoor 

gehonoreerd worden

De aanvragen van de clubs voor volgend seizoen moeten voor 15 mei gebeuren en voor eind juni moeten zij 

duidelijkheid hebben over de toegewezen uren

Een reductie van 5% voor jaarreservaties is correct

Indien een club matten nodig heeft voor een evenement, worden er maximum 8 matten voorzien en wordt voor de hulp van 

de zaalwachters €75 betaalt.

Een vergaderzaal in het GC Felix Sohie kost voor een vereniging uit categorie A of B 0 euro.



2. Over toekomstige thema’s door DB
i. Info: In navolging van het vorige verslag (ter info: je kan alle 

verslagen raadplegen via https://www.hoeilaart.be/vergaderingen-
sportraad) plannen we om elke vergadering een uitwisselingsmoment 
of bespreking te doen vaan bepaald thema. Graag vernemen we 
enkele voorstellen van thema’s of onderwerpen.

ii.Doel: Enkele ideeën krijgen voor thema’s waarover we het volgende 
sportraden kunnen hebben en waarmee we knowhow en visie 
nastreven voor iedereen aan de tafel en/of het toekomstig beleid

i. Formaat: Bespreking in groepjes gedurende 5’ - verslag 5’

https://www.hoeilaart.be/vergaderingen-sportraad


3. Buitenmuren en naam nieuw sport en jeugdcentrum door DB
i. Info: Vanuit het college komt de vraag om een suggestie te doen 

voor een nieuwe naam voor het sport & jeugdcentrum. Daarnaast 
zijn de buitenmuren van het centrum voorlopig ook ‘blank’.

ii.Doel: Naamsuggesties en ‘buitenmuur’ suggesties vanuit de 
sportraad verkrijgen om eventueel te gebruiken

iii.Formaat: Bespreking in groepjes gedurende 5’ – verslag 5’



Infrastructuur
a.Stand van zaken masterplan sportinfrastructuur door Eva/Bart

i. Overzicht werken
i. Afbraak sporthal

ii.Tijdelijk tennisterrein



i. Bovenlokale subsidie-aanvraag door Eva/Bart

Tijdens de overlegfase van het Masterplan werd er meermaals gezegd dat we bij Sport.Vlaanderen gingen proberen om subsidies binnen te 
halen voor de gymhal in het kader van hun subsidiereglement ‘bovenlokale sportinfrastructuur’.

Het reglement stipuleert dat indien een dossier ingediend wordt, de bouw klaar moet zijn binnen de 3 jaar. Aangezien de gymhal voorlopig 
op het einde van de werken gepland staat, konden we in 2018 daar nog geen dossier voor indienen.

Na overleg met de Gymfed, aannemer Pellikaan én na het inkijken van de toewijzingen voor deze subsidie in 2017, bleken er toch enkele 
projecten goedgekeurd te zijn die minder scoorden op bovenlokaliteit, maar toch een subsidiebedrag binnenhaalden.

We hebben dan met de gemeente beslist om dit jaar toch een subsidie in te dienen, dit voor het gedeelte renovatie sporthal en overdekt 
tennisterrein, dit zijn de enige twee projecten die binnen de 3 jaar klaar zullen zijn.

Het dossier werd opgesteld door de Dienst Vrije Tijd in samenwerking met de Technische Dienst en de Financieel directeur. Om hopelijk de 
nodige bovenlokale punten binnen te halen werd er gefocust op:

 De enige overdekte tennishal in de druivenstreek in gemeentelijke eigendom, de enige dus waar democratische prijzen kunnen 
gegarandeerd worden

 De polyvalente zalen waarin onze turnclub met veel bovenlokale leden, maar ook de dansclubs en yogaclub die actief zijn in 
meerdere gemeenten in de Druivenstreek terecht kunnen voor de organisatie van danssport of gym.

 De vervanging van de sportvloer door een hockeybestendige sportvloer zodat bovenlokale hockeyclub HTC ISCA ook 
indoorcompetitie kan afwerken in eigen regio.

 De enige regionale accommodatie met twee tatami’s

Daarnaast dienden vele technische en financiële gegevens aangeleverd te worden. Of dit dossier sterk genoeg is, zullen we pas weten eind 
september, wanneer de toewijzing gebeurd. Het is wel zo dat een deel van de informatie bewaard blijft in de account, waardoor we bij een 
volgende aanvraag, bvb voor de turnhal een deel van de gegevens recupereren en dus tijd besparen.

We hopen dus dat deze inspanning geloond heeft en we dus reeds nu subsidies kunnen binnenhalen. Dit zou de realisatie van het project 
een gunstige wending kunnen geven in tijd en financiën.

We houden jullie op de hoogte en je kan steeds coördinator sport en gezondheid Bart Mullie contacteren bij verdere vragen.



Infrastructuur

a. Transitie sportclubs vanuit sporthal door Bart
a. POM: 

i. Curling
ii. Jiu-jitsu Kani Bazami
iii.Judoclub Budo Noki
iv.Karate Ryo Dojo
v. Soulstep Dance
vi.Tafeltennis VTB Hoeilaart (tot grote zaal klaar)
vii.Tang Soo Do
viii.Turnclub De Kelle – Marleen Van Esser

b. GC Felix Sohie
a. Personally Fit
b. Soulstep Dance
c. Sport & Opleiding NSA

c. JC Koldam
a. Gympies volwassenenwerking
b. Sport & Opleiding NSA
c. Jiu-jitsu NSA

d. Sint-Clemens
a. Stages Nero’s BC en Gympies
b. Gympies grote trampoline



Infrastructuur

a.Transitie sportclubs vanuit sporthal door Bart

a. Markthal Overijse
i. Gympies jeugdwerking behalve grote trampoline

b. Den Heurck Overijse
a. G-badminton Nero’s badmintonclub
b. Sportelwerking Nero’s badmintonclub

c. Nahon Overijse
a. Badminton (ma, di, woe, zat, zon)
b. ZVC Santos (vrijdag 21-22 of 22-23)

d. Huldenberg De Kronkel
a. Basket training op donderdag

e. VUB
i. Stage Nero’s Badmintonclub
ii. ? 

f. Tervuren ?

To do:
• Badmintonclub trainingsuren en vrije uren
• Basketclub trainingsuren – wedstrijduren proberen eerst uitmatchen
• Volleybalclub Slapstick
• Zaalvoetbalclubs Wanhoop, Dynamo Wijndaal, Dynamo Angels



1. Verenigingsondersteuning door Bart
a. Erkenningsaanvraag vzw Saru

i. Info: toelichting door Kenzo Vermeesch

ii. Voorstel advies vanuit DB: gunstig advies, voldoen aan reglement
iii.Definitief advies vanuit AV: Is de AV akkoord met dit advies vanuit het DB of niet?

b. Erkenningsaanvraag supportersclub Kevin Demaerschalk

i. Info: toelichting door Bart: Reglement beschikbaar via 
https://www.hoeilaart.be/sites/default/files/media/reglementen_-_documenten_pdfs/28092015-
pt11-reglement_erkenning_vereniging.pdf

1.Geeft zich aan als sportvereniging, maar strookt niet met reglement: “sportvereniging: een vereniging 
met als primaire doelstelling de beoefening van sport (de activiteiten die individueel of in ploegverband worden beoefend 
met een competitief of recreatief karakter en waarbij de fysieke inspanning centraal staat);”

2.Sportraad werd aangeschreven als bevoegde adviesraad, maar is volgens opmerking hierboven 
niet de bevoegde adviesraad. “bevoegde adviesraad: de bevoegde adviesraad is de bij gemeenteraadsbesluit 
opgerichte adviesraad wiens bevoegdheden het dichtst aansluiten bij de hoofdactiviteit van de vereniging, zoals in vorig 
lid beschreven. Ingeval van twijfel of wanneer geen enkele adviesraad aansluit bij de hoofd activiteit van de vereniging, 
treedt de adviesraad voor cultuur op als bevoegde adviesraad.”

3.Bedenking: De vereniging organiseert ook activiteiten zie werkingsverslag. Zijn de deelnemers daaraan ook 
verzekerd? “de burgerrechtelijke aansprakelijkheid van de vereniging, haar leden, haar bestuurders, lesgevers en leiding 
wordt door een verzekering, aangepast aan de activiteit, gedekt. De verzekering kan ook door een koepel of federatie 
afgesloten zijn.”

ii. Voorstel advies vanuit DB: ongunstig advies, SR acht zich niet de bevoegde adviesraad met ook formuleren van bedenking
iii. Definitief advies vanuit AV: Is de AV akkoord met dit advies vanuit het DB of niet?

https://www.hoeilaart.be/sites/default/files/media/reglementen_-_documenten_pdfs/28092015-pt11-reglement_erkenning_vereniging.pdf


Subsidieverdeling 2017-2018 (2018-2019) door Bart

i. Info: Vanuit Nero’s badmintonclub kwam er de vraag of er een aanpassing 
gebeurd in het subsidiereglement wegens onbeschikbaarheid sporthal. Sommige 
clubs die in het voorjaar of najaar evenementen of toernooien organiseerden in 
de sporthal, kregen hiervoor via ‘cluboverschrijdend aanbod’ punten. Gezien 
sommige deze niet zullen kunnen organiseren wegens onbeschikbaarheid
sporthal, verliezen zij deze subsidie buiten hun wil om.

i. Voorstel vanuit DB: clubs die het vorig sportjaar een activiteit organiseerden 
tijdens de huidige sluitingsperiode van de sporthal, krijgen deze punten ook dit 
sportjaar toegekend

i. Advies vanuit AV: Is de AV akkoord met dit advies vanuit het DB of niet? 



Bijscholingen door Jeroen
Info: Na de vorige sportraad was er de vraag van de clubs om twee infomomenten te 
organiseren:

Over de GDPR: Deze werd georganiseerd op woensdag 13 juni.
Zijn er clubs die aanwezig waren en feedback wensen te geven?
Welke clubs hebben hier reeds actie in genomen en zo ja, welke actie?

Over verenigingswerk/onbelast bijverdienen: Deze werd georganiseerd op 28 mei
Zijn er clubs die aanwezig waren en feedback wensen te geven?
Deze wet is nog steeds niet in voege, bij effectieve in voege trede misschien nog 
verkorte sessie agenderen tijdens Algemene Vergadering indien nood hieraan?

Vertrouwenspersoon binnen de club door Iemke
Info: Tijdens de vorige sportraad kwam het thema #metoo en pesten en intimidatie in de 
sportclub ter sprake. HTC Isca zou daarover een traject starten. Iemke licht de stand van 
zaken van dit project toe.



Adviesraden door Jeroen
a. Oprichting mobiliteitsraad

i. Info: https://www.hoeilaart.be/nieuws/oprichting-van-een-
mobiliteitsraad Een ‘vertegenwoordiger’ in deze raad die de 
reflex heeft om aan de wandelaar/fietser te denken en ook 
belang hecht aan veiligheid van en naar sportinfrastructuur 
is belangrijk.

ii.Vraag: Wie stelt zich kandidaat vanuit de Sportraad? Kent 
de raad deskundigen die ook willen/kunnen zetelen?

b. Verslag ‘overleg van raden’

c. Sportraad 2019

i. Info: Ten laatste 6 maanden na de herinstallatie van de 
gemeenteraad (eind december 2018) moet er een nieuwe 
voorzitter, ondervoorzitter, dagelijks bestuur gekozen 
worden. Hiertoe zal een officiële aanvraag verstuurt worden 
naar de leden, sportclubs en via officiële kanalen.

1. Varia door Bart
a. Feest van de sport op vrijdag 28 september

https://www.hoeilaart.be/nieuws/oprichting-van-een-mobiliteitsraad

